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中华考试网.华文燕园www.cne163.com   

2014年职称英语考试《理工类A级》模拟题四

第一部分：词汇选项（第1～15题，每题1分，共15分）
下面共有15个句子，每个句子中均有1个词或短语有底横线，请从每个句子后面所给的1个选项中选择划线部分意义最相近的词或短语。答案一律涂在答题卡相应的位置上。 

1 The conclusion can be deduced from the premises.
A. argued        B. derived       C. permitted     D. come

2 I can no longer tolerate his actions.
A. put up with    B. accept        C. take          D. suffer from

3 Our plan is to allocate one member of staff to handle appointments. 

A. ask           B. persuade     C. assign         D. order

4 She has been the subject of massive media coverage.
A. extensive      B. negative     C. responsive      D. explosive

5 I expect that she will be able to cater for your particular needs.
A. supply        B. reach        C. provide        D. meet

6 His new movie depicts an ambitious American.
A. writes        B. sketches      C. describes       D. indicates

7 As a good student, you have to follow the school rules.
A. reply to       B. apply for     C. deal with       D. comply with

8 The police have conducted the extensive investigation for this murdering.
A. important     B. tired         C. thorough        D. careful

9 It is said the houses along this street will soon be pulled down.

A.instructed      B. demolished   C. constructed      D. conducted

10 She is notable for her generous contribution for the relief of the poor.
A. guilt          B. accused      C. famous         D. responsible

11 The parents always restrain their daughter from swimming in the nearby pool.
A. allow         B. reduce       C. prevent         D. confine

12 This kind of animals is on the verge of extinction.
A. dying of      B.dying out      C. dying off        D. dying away

13 They are endeavoring to reform the present rules.
A. trying        B.working      C. doing            D. making

14 He finally succeeded in carrying out his plan owing to his hard-working.
A. dealing with   B. adapting to    C. coping with      D. due to

15 His idea to solve the problem is really original.
A. creative       B.great         C. practical        D. Perfect

第二部分：阅读判断（第16～22题，每题1分，共7分）
阅读下面这篇短文，短文后列出7个句子，请根据短文的内容对每个句子做出判断。如果该句提供的是正确信息，请在答题卡上把A涂黑；如果该句提供的是错误信息，请在答题卡上把B涂黑；如果该句的信息文章中没有提及，请在答题卡上把C涂黑 

Coming Soon to a Theater Near You!

What are special effects? Do you enjoy movies that use a lot of special effects?       Dinosaurs (恐龙) from the distant past! Space battles from the distant future! There has been a revolution in special effects, and it has transformed the movies we see.

The revolution began in the mid-1970s with George Lucas's Star Wars, a film that stunned(使震惊) audiences. That revolution continues to the present, with dramatic changes in special-effects technology. The company behind these changes is Lucas's Industrial Light &Magic (ILM). And the man behind the company is Dennis Muren, who has worked with Lucas since Star Wars.

Muren's interest in special effects began very early. At the age of 6, he was photographing toy dinosaurs and spaceships. At 10, he had an 8-millimeter movie camera and was making these things move through stop-motion. Stop-motion is a process in which objects are shot with a camera, moved slightly, shot again, and so on. When the shots are put together, the objects appear to move.

Talk to Muren and you'll understand what ILM is all about: taking on new challenges. By1989, Muren decided he had pushed the old technology as far as it would go. He saw computer graphics (图像) (CG) technology as the wave of the future and took a year off to master it.With CG technology, images can be scanned into a computer for processing, and many separate shots can be combined into a single image. CG technology has now reached the point,Muren says, where special effects can be used to do just about anything so that movies can tell stories better than ever before. The huge success of Jurassic Park and its sequel, the Lost World, the stars of which were computer-generated dinosaurs, suggests that this may very well be true.

16 The special-effects revolution began in the mid-1980s with Star Wars.
A. Right    B. Wrong     C. Not mentioned

17 ILM is the company responsible for many of the changes in special-effects technology.
A. Right    B. Wrong     C. Not mentioned 

18 Dennis Muren started his schooling at a very early age.
A. Right    B. Wrong     C. Not mentioned

19 At the age of 10, Muren was able to use computer graphics technology to make things move.
A. Right    B. Wrong     C. Not mentioned 

20 By the stop-motion process, many separate shots can be combined into a single image.
A. Right    B. Wrong     C. Not mentioned 

21 Muren feels that with CG technology, special effects can be used to make movies more expressive.
A. Right    B. Wrong     C. Not mentioned 

22 Today's film makers emphasize special effects at the expense of the story.
A. Right    B. Wrong     C. Not mentioned

第三部分：概括大意和完成句子（第23~30题，每题1分，共8分）
阅读下面这篇短文，短文后有2项测试任务：(1)第23—25题要求从所给的6个选项中为第2，3，5和5段每段选择1个正确的小标题；(2)第27—30题要求从所给的6个选项中选择4个正确选项，分别完成每个句子。请将答案涂在答题卡相应的位置上。

US Signs Global Tobacco Treaty

1. The United States has taken the first step toward approving a global tobacco treaty that promises to help control the deadly effects of tobacco use throughout the world. Health and Human Services Secretary Tommy Thompson signed the Framework Convention on Tobacco Control (FCTC) this week at the United Nations. The Senate must still approve the treaty before the US can implement its provisions.

2. The FCTC was developed by the World Health Organization and approved by members of the World Health Assembly, including the United States, last year. Countries that ratify it would be required to enact strict tobacco control policies.

3. For instance, cigarettes sold in those countries would have to have health warnings on at least30% of the front and back of every pack. The treaty calls for higher tobacco taxes,restrictions on smoking in public places, and more promotion of tobacco prevention and cessation programs. It also requires bans on tobacco advertising, though there are some exceptions for countries like the United States, where the Constitution prohibits such an out right ban.

4. The impact of the treaty could be huge. The World Health Organization estimates that tobacco use kills nearly 5 million people worldwide every year. In the US alone, about 440,000 people die each year from tobacco-related illnesses ; about one-third of all cancers in the US are caused by tobacco use. If current trends continue, WHO estimates, by 2025tobacco will kill 10 million people each year. 

5. The treaty must be ratified by at least 40 countries before it can take effect. So far,109 countries have signed it, and 12 have ratified it.

23 Paragraph 1__________

24 Paragraph 2__________

25 Paragraph 3__________

26 Paragraph 4__________
What the FCTC Demands    

    B. US Signing of the FCTC
C. Opposition to the FCTC
D. How the FCTC Came into Being

E. What the FCTC Will Bring about

F. Ratification of the FCTC

27 Signing the FCTC is only the first step toward__________

28 Countries that ratify the FCTC will have to, among other things, __________

29 It is hoped that the FCTC will greatly help to reduce deaths__________

30 Much more countries have signed the FCTC than those that__________

have ratified it    
B. approving it

C. implement its provisions

D. restrict smoking in public places

E. caused by tobacco use

F. including higher tobacco taxes

    第四部分：阅读理解（第31~45题，每题3分，共45分）
下面有3篇短文，每篇短文后有5道题，每道题后面有4个选项。请根据文章的内容，从每题所给的4个选项中选择个最佳答案，涂在答题卡相应的位置上。 

Valuing Childhood

The value of childhood is easily blurred (变得模糊不清) in today's world. Consider some recent developments. The child, murderers in the Jonesboro schoolyard shooting case were convicted and sentenced. Two boys,7 and 8, were charged in the murder of an 11-year-old girl in Chicago. 

Children who commit horrible crimes appear to act of their own will. Yet, as legal proceedings in Jonesboro showed, the one boy who was able to address the court couldn't begin to explain his acts, though he tried to apologize. There may have been a motive -- youthful jealousy (妒忌) and resentment. But a deeper question remains: Why did these boys and others in similar trouble apparently lack any inner, moral restraint?

That question echoes for the accused in Chicago, young as they are. They wanted the girl's bicycle, a selfish impulse common enough among kids.Redemption (拯救) is a practical necessity. How can value be restored to young lives distorted by acts of violence? The boys in Jonesboro and in Chicago will be confined in institutions for a relatively short time. Despite horror at what was done, children are not --cannot be - dealt with as adults, not if a people wants to consider itself civilized. That's why politicians' cries for adult treatment of youthful criminals ultimately miss the point.

But the moral void (真空) that invites violence has many sources. Family instability contributes, so does economic stress. That void, however, can be fille
D. The work starts with parents, who have to ask themselves whether they're doing enough to give their children a firm sense of right and wrong. Are they really monitoring their activities and their developing processes of thought?Schools, too, have a role in building character. So do youth organizations. So do youth enforcement agencies, which can do more to inform the young about laws, their meaning, and their observance (遵守).

The goal, ultimately, is to allow all children a normal passage from childhood to adulthood (成年), so that tragic gaps in moral judgement are less likely to occur. The relative few who fill such gaps with acts of violence hint at many others who don't go that far, but who lack the moral foundations childhood should provide -- and which progressive human society relies on.

31 The two boys in Chicago were__________
A. shot
B. murdered
C. accused
D. sentenced

32 The boys in Jonesboro and Chicago apparently lacked a sense of__________
A. right and wrong
B. discipline
C. shame
D. safety

33 According to politicians, when children commit crimes, they should be treated in the same way as__________
A. murderers
B. criminals
C. victims
D. adults

34 Which of the following does the writer cite as a source of moral void__________?
A. Official corruption.
B. Social injustice.
C. Family instability.
D. Racial discrimination.

35 Which of the statements is NOT true according to this passage__________?
A. Parents should strengthen moral instruction.
B. Schools should help create a moral sense in children.
C. Law enforcement agencies should do more to help children understand laws.
D. Youth organizations play no role in building character.

Ford's Assembly Line

When it comes to singling out those who have made a difference in all our lives, you cannot overlook Henry For
D. A historian a century from now might well conclude that it was Ford who most influenced all manufacturing, everywhere, even to this day, by introducing anew way to make cars -- one, strange to say, that originated in slaughterhouses (屠宰场).

Back in the early 1900's, slaughterhouses used what could have been called a "disassembly line". Ford reversed this process to see if it would speed up production of a part of an automobile engine called a magneto. Rather than have each worker completely assemble a magneto, one of its elements was placed on a conveyer, and each worker, as it passed, added another component to it, the same one each time. Professor David Hounshell of the University of Delaware, an expert on industrial development, tells what happened.

"The previous day, workers carrying out the entire process had averaged one assembly every 20 minutes. But on that day, on the line, the assemble team averaged one every 13minutes and 10 seconds per person. "

Within a year, the time had been reduced to five minutes. In 1913, Ford went all the way.Hooked together by ropes, partially assembled vehicles were towed (拖,拉) past workers who completed them one piece at a time. It hasn't long before Ford was turning out several hundred thousand cars a year, a remarkable achievement then. And so efficient and economical was this new system that he cut the price of his cars in half, to $ 260, putting them within reach of all those who, up until that time, could not afford them. Soon, auto makers the world over copied him. In fact, he encouraged them to do so by writing a book about all of his innovations,entitled Today and Tomorrow. The Age of the Automobile has arrive
D. Today, aided by robot sand other forms of automation (自动化), everything from toasters to perfumes is made on assembly lines.

36 Which of the following statements about Henry Ford is NOT true__________ ?
A. He introduced a new way of production.
B. He influenced all manufacturing.
C. He inspired other auto makers.
D. He changed a historian's mind.

37 The writer mentions" slaughterhouses" because they were the places where__________ 
A. Ford's assembly line originated
B. Ford made his first car
C. Ford readjusted the assembly line
D. Ford innovated the disassembly line

38 A magneto is a technical term for__________
A. an automobile
B. a production line
C. a part of an automobile engine
D. a disassembly line

39 The phrase "turning out" in the last paragraph could be best replaced by __________
A. " producing"
B. " selling"
C. "buying"
D. "fixing"

40 The invention of the assembly line enabled Henry Ford __________
A. to create more jobs for the unemployed 

B. to write a book on history 

C. to reduce the price of his cars to $260
D. to cut the production of his cars by 50%

 "Salty" Rice Plant Boosts Harvests 

British scientists are breeding a new generation of rice plants that will be able to grow in soil containing salt water. Their work may enable abandoned farms to become productive once more.

Tim Flowers and Tony Yeo, from Sussex University's School of Biological Sciences, have spent several years researching how crops, such as rice, could be made to grow in water that has become salty.

The pair have recently begun a three-year programme, funded by the Biotechnology and Biological Sciences Research Council, to establish which genes enable some plants to survive salty conditions. The aim is to breed this capability into crops, starting with rice.

It is estimated that each year more than 10m hectares (公顷) of agricultural land are lost because salt gets into the soil and stunts (妨碍生长) plants. The problem is caused by several factors. In the tropics, mangroves (红树林) that create swamps (沼泽) and traditionally formed barriers to sea water have been cut down. In the Mediterranean, a series of droughts have caused the water table to drop, allowing sea water to seep (渗透) in Latin America,irrigation often causes problems when water is evaporated (蒸发) by the heat, leaving salt deposits behind.

Excess salt then enters the plants and prevents them functioning normally. Heavy concentrations of minerals in the plants stop them drawing up the water they need to survive.To overcome these problems, Flowers and Yeo decided to breed rice plants that take in very little salt and store what they do absorb in cells that do not affect the plants' growth. They have started to breed these characteristics into a new rice crop, but it will take about eight harvests before the resulting seeds are ready to be considered for commercial use.

Once the characteristics for surviving salty soil are known, Flowers and Yeo will try to breed the appropriate genes into all manners of crops and plants. Land that has been abandoned to nature will then be able to bloom again, providing much needed food in the poorer countries of the world.

41 Which of the following statements about Flowers and Yeo is true__________?
A. They are students at Sussex University.
B. They are rice breeders.
C. They are husband and wife.
D. They are colleagues at an institution of higher learning.

42 Flowers and Yeo have started a programme__________
A. to find ways to prevent water pollution
B. to identify genes that promote growth in salty soil
C. to breed rice plants that taste salty
D. to find ways to remove excessive salt from soil

43 Which of the following is NOT mentioned as a cause of the problem discussed in the passage__________?
A. Natural barriers to sea water have been destroyed.
B. The water table has gone down after droughts..
C. Sea level has been continuously rising.
D. Evaporation of water leaves salt behind.

44 The word "affect" in Paragraph 6 could be best replaced by__________
A. "influence"
B. "effect"
C. "stop"
D. "present"

45 The attitude of the author towards the research project is__________
A. positive
B. negative
C. suspicious
D. Indifferent

    第5部分：补全短文（第46～50题，每题2分，共10分）
阅读下面的短文，文章中有5处空白，文章后面有6组文字，请根据文章的内容选择5组文字，将其分别放回文章原来位置，以恢复文章原貌。请将答案涂在答题卡相应的位置上。

Science and Technology

There is a difference between science and technology. (46)__________ Science has to do with discovering the facts and relationships between observable phenomena in nature and with establishing theories that serve to organize these facts and relationships; technology has to do with tools, techniques, and procedures for applying the findings of science. (47)__________Progress in science excludes the human factor. Scientists, who seek to understand the universe and know the truth within the highest degree of accuracy and certainty, cannot pay attention to their own or other people's likes or dislikes or to popular ideas about the fitness of things. (48)__________. But even an unpleasant truth is more than likely to be useful; besides we have the choice of refusing to believe it ! But hardly so with technology; we do not have the choice of refusing to hear the sound produced by a supersonic (超音速的) aircraft flying overhead ; we cannot refuse to breathe polluted air. (49)__________The purpose of technology is to serve people -- people in general, not merely some people; and future generations, not merely those who presently wish to gain advantage for themselves.

(50) __________Many people blame technology itself for widespread pollution, resource depletion (枯竭) and even social decay in general -- so much so that the promise of technology is " obscured ". That promise is a cleaner and healthier world. If wise applications of science and technology do not lead to a better world, what else will?

46 处正确答案__________。47 处正确答案__________。48 处正确答案__________。   

49 处正确答案__________。50 处正确答案__________。

A. Another distinction between science and technology has to do with the progress in each.
B. Unlike science, progress in technology must be measured in terms of the human factor.
C. What scientists discover may shock or anger people -- as did Darwin's theory of evolution.

D. Science and technology are different.

E. We are all familiar with the improper use of technology.

F. Science is a method of answering theoretical questions; technology is a method of solving practical problems.

第6部分：完形填空（第51～65题，每题1分，共15分）
阅读下面的短文，文中有15处空白，每处空白给出了4个选项，请根据短文的内容从4个选项中选择l个最佳答案，涂在答题卡相应的位置上。

Importance of the Public Image

Public image refers to how a company is viewed by its customers, suppliers, and stock-holdes (股东), by the financial community, by the communities in which it operates,and by the federal and (51)__________ governments. Public image is controllable to a (52)__________extent, just as the product, price, place, and promotional efforts are.

A firm's public image (53)__________ a vital role in the attractiveness of the firm and its products to employees, customers, (54)__________ to such outsiders as stockholders, suppliers,creditors (债权人), government officials, as well as (55)__________ special groups. With somethings, it is impossible to satisfy all the diverse publics : for example, high quality products and service standards should bring almost complete approval, (56)__________ low quality products and service would receive wide (57)__________A firm's public image, (58)__________ it is good, should be treasured and protected. It is a(59)__________ asset that usually is built up over a long and satisfying relationship of a firm with its publics. If a firm has (60)__________ a quality image, this is not easily countered or imitated by competitors. 

(61)__________ an image may enable a firm to charge higher prices, to woo (追求)the best distributors and dealers, to attract the best employees, to (62)__________ the most favorable creditor relationships and lowest borrowing costs. It should also allow the firm's stock to command a higher price-earnings ratio than other firms in the same industry (63)__________such agood reputation and public image.

A number of factors affect the public image of a corporation, (64)__________ physical facilities, contacts of outsiders with company employees, product quality and dependability,prices (65)__________, customer service, the kind of advertising and the media and programs used, and the use of public relations and publicity.

51 A. foreign      B. local          C. world         D. huge

52 A. consistent    B. considerable    C. considerate    D. free

53 A. establishes   B. plays          C. makes        D. obtains

54 A. but         B. however       C. and           D. as

55 A. changing    B. variable        C. deviated       D. diverse

56 A. while       B. when          C. as            D. and

57 A. resistance    B. acceptance     C. agreement      D. support

58 A. how        B. if             C. which         D. since 

59 A. valuable     B. worthless      C. worthwhile     D. satisfactory

60 A. copied      B. developed      C. projected       D. learned

61 A. With        B. Such          C. Like          D. Because

62 A. explore      B. inspect        C. suspect        D. expect

63 A. with        B. without        C. in            D. of

64 A. including    B. excluding       C. concluding    D. secluding

65 A. advantage    B. disadvantage    C. increase       D. range 

参考答案与解析
第一部分：词汇选项   

1【答案】:B【题干】这个结论可以从这个前提中推断出来

【解析】考查动词。题干划线词推断意为“推断，得出结论”，与derive语义相近， 所以答案为B。 

2【答案】:A【题干】我再也不能忍受他的行为了。

【解析】考查动词。题干划线词tolerate意为“忍受，宽容”，与put up with在意思是同义词，所以正确答案为A。 

3【答案】:C【题干】我们的计划是指定一位员工去赴约。 

【解析】考查动词。题干划线词allocate意为“分配，指定”，与assign为近义词， 故答案为C。 

4【答案】:A【题干】她一直都是大量媒体报道的对象。 

【解析】考查形容词。题干划线词massive意为“大量的，巨大的”，与extensive意思上比较一致，所以答案为A。 

5【答案】:D【题干】我希望她能满足你特殊的需求。 

【解析】考查动词。划线词cater for the needs意为“满足需求”，在语义上同meet the needs．所以答案为D。 

6【答案】:C【题干】他的新电影描述一个有抱负的美国人。 

【解析】考查动词。划线词depict意为“描述，描画”，与describe同义，所以答案为C。 

7【答案】:D【题干】作为一名好学生，你要遵守学校的规章。 

【解析】考查短语。划线词follow意为“跟随，遵守”，与comply with同义，所以答案为D。 

8【答案】:C【题干】警察就这起谋杀开展了广泛的调查。 

【解析】考查形容词。划线词extensive意为“广泛的”，与thorough在语义上比较接近，所以答案为C。 

9【答案】:B【题干】据说这条街上的房子会很快被拆除。 

【解析】考查短语。划线词pull down意为“拆除，拆毁”，与demolish同义，所以答案为B。 

10【答案】:C【题干】她因其对穷人的慷慨的救助而著名。 

【解析】考查形容词。划线词notable意为“著名的，显著的”，与famous同义， 所以答案为C。 

11【答案】:C【题干】这对父母总是制止其女儿在附近的池塘游泳。

【解析】考查动词。划线词restrain意为“抑制，控制，制止”，与prevent同义，所以答案为c。这里confine虽然也有“限制”之意，但是confine搭配介词to，而非from。 

12【答案】:B【题干】这种动物正处在灭绝的边缘。 

【解析】考查短语。划线词extinction意为“灭绝，消亡”，与dying out同义，所以答案为B。 

13【答案】:A【题干】他们正在努力改革目前的规章。 

【解析】考查动词。划线词endeavor意为“尽力，努力”，与try同义，所以答案为A。

14【答案】:D【题干】因为其努力，他最终成功开展了其计划。 

【解析】考查短语。划线词0wing t0意为“因为，由于”，与due to同义，所以答案为D。 

15【答案】:A【题干】他解决问题的想法真的很逝查。 

【解析】考查形容词。划线词original意为“创新的，新奇的”，与creative同义， 所以答案为A。 

第二部分：阅读判断

16【答案】:B【题干】这场特效的革命于20世纪80年代中期以电影星球大战为开端。

【解析】通过题干的关键词l980s和专有名词Star Wars可以定位到第三段“There volution began in the mid-1970s with George Lucas’S Star Wars”，意为“这场革命在20世纪70年代中期以乔治·卢卡斯的星球大战为开端”。由此可知，题干信息与文章信息不一致，故答案为B。

17【答案】:A【题干】ILM这家公司负责这些特效技术的许多改革。 

【解析】根据题干关键词ILM可以定位到文章第三段“The company behind these changes is Lucas’S Industrial 

Light&Magic(ILM)．”即“这些改革背后的公司就是卢卡斯的ILM公司。”由此可知题干信息与原文信息一致，故正确答案为A。 

18【答案】:C 【题干】Dennis Muren在很早就开始上学。 

【解析】利用题干关键词Dennis Muren和schooling去定位，发现没有相关的句所以该题干信息原文没有提及，因而正确答案为C。

19【答案】:B【题干】在十岁的时候，Dennis Muren就能利用电脑绘图移动东西。 

【解析】利用题干关键词10和computer graphics technology可以定位到第四段“At l0．he had an 8-millimeter movie camera and was making these things move through stop-motion”。即“在十岁时，他就有一台8毫米的电影摄像机，通过单格拍制就可以使东西移动”。由此可知，不是通过电脑技术，所以答案为B。 

20【答案】:B【题干】通过单格拍制程序，许多分离的快照相机结合而形成单一图像。 

【解析】利用题干中的stop-motion process，shot和image可以定位到第四段“Stop-motion is a process in which objects are shot with a camera，moved slightly，shot again，and so on．When the shots are put together，the objects appear to move”，意为“单格拍制就是用相机进行快照拍摄，移动一点，再拍照，以此类推。当所有的快照放在一起时，物体好像就是移动的”。可知，题干信息与原文信息不符合，所以答案为B。 

21【答案】:A【题干】Muren感觉到使用CG技术，特殊效果能让电影更具表达力。 

【解析】利用题于专有名词CG和movie可以定位到第六段，即“CG technology has now reached the point，Muren says，where special effects can be used to do just about anything so that movies Can tell stories better than ever before”，即“CG技术已经实现这一点，在使用了特效的地方，能使电影比以往更好地讲故事”。由此可知，CG技术使电影的表达力更强，所有题干信息与文章信息相符，因此选择A。 

22【答案】:C【题干】当今的电影制作者牺牲故事情节而只是强调特殊效果。 

【解析】利用题干关键词film maker和story进行定位，发现原文没有相关信息，所以答案为C。 

第三部分：概括大意和完成句子 

23【答案】:B【题干】第一段的段落大意为__________。 

【解析】第一段主题句为首句，即“美国朝着批准一项全球性烟草协议迈出了第一步，该协约承诺控制烟草的致命性的影响”。因而，B(美国签署了FCTC)为正确答案。 

24【答案】:D【题干】第二段的段落大意为__________。 

【解析】第二段没有明显的主题句，通过阅读可知本段简要介绍了烟草控制框架性协议的形成过程，所以D(FCTC是如何形成的)为正确答案。 

25【答案】:A【题干】第三段的段落大意为__________。 

【解析】第三段也没有明显的主题句，但是for instance(例如)，call for(要求)和require(要求)等表明本段是列举了烟草控制框架性协议的一些具体要求，所以答案为A(FCTC的要求)。 

26【答案】:E【题干】第四段的段落大意为__________。 

【解析】第四段的主题句为第一句，即“该协议的影响是巨大的”，其他句子具体说明其巨大影响，所以E(FCTC会导致什么)为正确答案。 

27【答案】:B【题干】签署协议仅仅是__________的第一步。 

【解析】利用题干的关键词sign和first step等可以定位到第一段“The United States has taken the first step toward approving a global tobacco treaty”，即“签署烟草控制框架性协议只是批准该协议的第一步”，所以B(批准该协议)为正确答案。 

28【答案】:D【题干】批准FCTC的国家将不得不__________。 

【解析】利用题干关键词ratify和FCTC等可以定位到第二段“Countries that ratify it would be required to enact strict tobacco control policies”，即“通过烟草控制框架性协议的国家必须实施严格的烟草控制措施”，由此D(公用场合禁烟)为正确答案。 

29【答案】:E【题干】希望FCTC将有助于减少__________的死亡。 

【解析】利用题干关键词FCTC和death等可以定位到第四段“tobacco use kills nearly 5 million people worldwide every year．In the US alone，about440，000 people die each year from tobacco-related illnesses；about one-third of all cancers in the US are caused by tobacco use”，由此可见吸烟所造成的巨大危害。因而人们希望该协议的实施将大大减少吸烟所造成的危害，尤其是大量的死亡，所以E(由烟草引起的)为正确答案。 

30【答案】:A【题干】签署FCTC的国家远远多于__________国家。

【解析】利用题干关键词self-confidence可以定位到第五段“The treaty must be ratified by at least 40 countries before it Can take effect．So far，109countries have signed it，and l2 have ratified it．”，即“到目前为止已经有 109个国家签署了该协议，而只有12个国家批准该协议”，所以该题答案为A(批准该协议)。

第四部分：阅读理解

31【答案】:C【题干】芝加哥的这两个男孩被__________。 

【解析】细节题。利用题干关键词two boys和Chicago可以定位到第一段“Two boys，7 and 8，were charged in the murder of an ll-year-old girl inChica90”，即“两个男孩，分别为7岁和8岁，被指控在谋杀了一个1l岁的女孩”，由此可知，C为正确答案。 

32【答案】:A【题干】Jonesboro and Chica90的男孩们明显缺少__________感。 

【解析】细节题。利用题干关键词Jonesboro and Chica90和lack of可以定位到第二段“Why did these boys and others in similar trouble apparently lack any inner，moral restraint?”，即“为什么这些孩子和其他相同境遇的孩子缺少一些内心的道德约束呢?”所以正确答案为A，即孩子们不能明辨是非。 

33【答案】:D【题干】根据一些政治家的说法，当孩子犯罪的时候，他们应该与__________一样获得同样对待。

【解析】细节题。利用题干关键词politician和treat可以到第四段“That’s why politicians’cries for adult treatment of youthful criminals ultimately miss the point”，即“这就是为什么有的政治家呼吁对年轻人实行同成人的一样的对待就忽略了这一点”，所以可知答案为D。 

34【答案】:C【题干】下列哪一项被作者认为是道德真空的缘由之一? 

【解析】细节题。利用题干关键词moral void和sources可以定位到第五段“But the moral void that invites violence has many sources．Family instability contributes，So does economic stress．”意为“导致暴力的道德真空有很多缘由。家庭不稳定是一个原因，经历压力也是一个原因。”据此可知C为正确答案。 

35【答案】:D【题干】下列哪一项是不正确的? 

【解析】判断题。该题无法利用题干进行定位，因为题干中没有关键词，在这种情况下，可以改为定位选项。分别利用每个选项的关键词进行定位，发现D项与原文不符，利用youth organization可以定位到第六段“Schools，too，have a role in building character．So do youth organizations．”即“学校在培养孩子品行方便有很大作用，青年组织也是如此。”所以答案为D。

36【答案】:D【题干】下列关于亨利·福特的说法哪一项是不正确的?

【解析】判断题。该类题目可以利用题干关键词和选项关键词相结合的方法进行定位。利用题干关键词Henry Ford．-可以定位到第一段，然后分别利用四个选项关键词定位。可知亨利·福特影响了所有的制造业，介绍了新的制造汽车的新方式，BCD在第一段都有提及且与原文信息一致，因而该题答案为D。 

37【答案】:A【题干】作者提到“slaughterhouses”，因为它们是__________地方。 

【解析】细节题。利用题干关键词slaughterhouses可以定位到第一段“…a new way to make cars—one，strange to say，that originated in slaughterhouses(屠宰场)”，即“……一种制造汽车的新方式——一种源自屠宰场的新方式”，第二段紧接着介绍了装配流水线，由此可知A为正确选项。 

38【答案】:C【题干】一个磁发电机是一个有关——术语。 

【解析】细节题。利用题干关键词magnet0可以定位到第二段“Ford reversed this process to see if it would speed up production of a part of an automobile engine called a magneto．”即“福特整个改变了这个过程，看看这能否加快被称之为magent0的汽车发动机的一个零件的生产。”由此，C为正确答案。 

39【答案】:A【题干】最后一段的“turn out”可以用__________替换。 

【解析】细节题。利用题干关键词migration可以定位到最后以段“It hasn’t long before Ford was turning out several hundred thousand cars a year”，四个选项分别代入，发现produce比较符合原文语境和逻辑，即“不久，福特就一年生产出了几万辆车”由此可知，正确答案为A。也可以通过查字典，turn out意为“结果是，生产，关闭”。 

40【答案】:C【题干】装配流水线的发明使得亨利·福特__________。

【解析】细节题。该题只用题干关键词不易定位，可以采用题干关键词和选项关键词相结合的方式，可以定位到最后一段“And so efficient and economical was this new system that he cut the price of his cars in half，to$260”，即“这种新的生产体系是如此的有效和节省成本从而将其汽车的价格减少一半，降到260美元”，由此可知C为正确答案。

41【答案】:D【题干】下列有关Flowers和Yeo的说法哪一项是对的? 

【解析】细节题。利用题干关键词Flowers和Yeo可以定位到第二段“Tim Flowers and Tony Yeo，from Sussex University’S School of Biological Sciences，have spent several years researching…”，即“Flowers和Yeo，来自Sussex大学生物科学学院，花了很多年来研究…”，由此可知他们是大学的研究人员，所以正确答案为D。 

42【答案】:B【题干】Flowers和Ye0开始了一个研究项目，目的是__________。 

【解析】细节题。利用题于关键词start a program可以定位到第三段“The pair have recently begun a three-year programme，funded by the Biotechnology and Biological Sciences Research Council，to establish which genes enable some plants to survive salty conditions”，即“这两位研究者近来开始了一个为期三年的项目来确定哪类基因能使某些植物在盐碱之地生存，该项目得到生物技术和生物科学研究委员会的资助”，所以正确答案为B。 

43【答案】:C【题干】下列哪一项不是文章提及的问题的原因? 

【解析】判断题。判断题一般利用题干关键词不能快速定位到相关的原句子，所以可以利用题干关键词确定大概范围，然后利用选项关键词分别定位进行判断。利用题干关键词causes of the problem可以定位第四段“The problem is caused by several factors”，即“这个问题是由几个原因引起的”，紧接着后面讲了三个原因，而海平面的上升没有提及，所以可知答案为C。 

44【答案】:A【题干】和第六段的“affect”在意思上最接近的是__________。 

【解析】词汇题。利用题干定位，harness所在句子意为“这两位研究者决定培养大米品种，该品种几乎不吸收盐分，并且可以将其确实吸收的盐分存储在不__________其生长的细胞内”。分别代入四个选项后发现，A项比较符合原文的语境。B项之所以不对，是因为effect是名词，与原文的词性不符。 

45【答案】:A【题干】作者对该研究项目的态度是__________? 

【解析】态度题。态度题目要看作者叙述和评论时所使用的词汇的褒贬色彩，从文章的最后一句可知“已经被抛弃的土地将会重新恢复生机，将给那些贫穷国家提供所需的食物”，所以作者的态度是肯定的，因此答案为A .
第5部分：补全短文  

46【答案】:F 【解析】从原文来看，空白处前面一句讲的是“科学和技术之间有个不同”，空白处后一句具体说明科学和技术之间的差异，即科学与发现事实和关系有关，而技术与工具、技巧和程序有关。可见，空白处谈论的是科学与技术的不同，因而选项F(科学是回答理论问题的方法，而技术是解决实际问题的方法)为正确答案。 

【考点延伸】空白处所填句子及其前后的句子在表述内容上的一致性。核心短语have…to do with=be related to(与……有关) 

47【答案】:A 【解析】从原文来看，空白处的前面一句讲的科学和技术之间的差异，空白处的句子从语义逻辑上讲要么继续谈论两者的差异，要么通过“but/however”等开启另外一个话题，但所有选型中都没有表示转折语义的选项，所有空白处应该是继续谈论科学和技术之间的差异，所以选项A(科学和技术的另外一个不同就是二者各自的发展)为正确答案。 

48【答案】:C 【解析】空白处的前面一句讲“科学家试图了解宇宙和真相，达到最大的精确度和确定性，因而不关注他们自己或其他人的喜好，也不关注是否适当”。空白处后一句以“but”在句首，说明转为下一个话题，因而空白处填写的还是科学不关注人的因素，选项C(科学家所发现的可能会让人吃惊或者生气——如达尔文的进化论)承前论述科学不关注人的喜好，而且与后一句“即便是最不令人高兴的真相都是非常有用的”之间也是转折关系。 

【考点延伸】and前后为顺承关系，but前后为转折关系。核心词汇accuracy(精确度，形容词形式为accurate，certainty(确定性，形容词形式为certain)，pay attention to(注意，关注) 

49【答案】:B 【解析】由48题可知，空白处前面的部分都在说科学不关注人的因素，空白处后一句提到“技术的目的就是服务人”。由此可知，空白前后为转折关系，所以B(与科学不同，技术的进步是以人的因素测量的)为正确答案。 

50【答案】:E 【解析】空白处后面的句子讲的是“许多人责备技术，因为其带来的污染、资源枯竭以及社会腐败等”。因此，空白处填入的内容应该也是技术负面的影响或导致负面影响的原因，所以选项E(我们都熟悉技术的非正确使用)为正确选项。

第5部分：补全短文

51【答案】:B【题干】一家公司的公众形象就是顾客、供货者、股东、金融机构、所在社区以 及联邦政府和——政府如何看待这家公司。 

【解析】考查形容词。依据上下文，联邦政府对应的应当是地方政府，所以正确答案为B。 

52【答案】:B【题干】同产品、价格、地点和促销一样，公众形象在——程度上是可以控 制的。 

【解析】考查形容词。这里有个固定搭配“to…degree”，意为“从……程度上说”，四个选项分别代入，considerable比较符合搭配，所以正确答案为B。 

【考点延伸】表示“在一定程度上”的短语有to some degree，to some extent，in some sense等。 

53【答案】:B【题干】公司的公众形象在公司和产品对员工、消费者、以及股东、供货者、债 权人、政府官员等的吸引力方面——重要角色。 

【解析】考查固定搭配。play a role in意为“扮演……角色，起……作用”，所以答案为B。 

54【答案】:C【题干】公司的公众形象在公司和产品对员工、消费者、——股东、供货者、债权人、政府官员等的吸引力方面扮演了重要角色。

【解析】考查连接词。根据上下文语境，employees，customers，stockholders，suppliers，creditors，government officials之间为并列关系，故答案为C。 

55【答案】:D【题干】……还有__________特殊团体。 

【解析】考查形容词。四个选项分别代入后，diverse比较符合搭配和语境，故答案为D。 

56【答案】:A【题干】例如，高质量的产品和服务会赢得完全的赞同，__________低质量的产品和服务则会收到广泛的__________。 

【解析】考查状语从句。前后分句之间为对比关系，故答案为A。 

57【答案】:A【题干】例如，高质量的产品和服务会赢得完全的赞同，但是低质量的产品和服务则会收到广泛的__________。

【解析】考查名词。根据上下文语境，两个分句之间为对比关系，前一个分句为“approval”，所以后面的句子对比就应该选“resistance”，所以答案为A。 

58【答案】:D【题干】公司的公众形象应该被珍惜和保护，__________它很好。 

【解析】考查状语从句。根据上下文语境，两个分句之间为因果关系，所以正确 答案为D。 

59【答案】:A【题干】它是一份__________财产，需要通过长时间的和令人满意的公司与公众之 间的关系来积累。 

【解析】考查形容词。四个选项分别代入，valuable比较符合语境，所以正确答案为A。

60【答案】:C【题干】如果公司已经——质量的形象，那么就不容易为竞争对手所反击或模仿。 

【解析】考查动词。project a image为固定搭配，意为“树立形象”，所以答案为C。 

61【答案】:B【题干】__________一个形象能使公司要价更高，追求更好的经销商和销售商，吸引最好的员工，__________最有利的借贷关系和最低的借贷成本。

【解析】考鲞语法。选with和like都不可以，因为介词短语不能做主语。选because让整个句子变成从句而没有主句，所以只能选such。 

62【答案】:A【题干】这样一个形象能使公司要价更高，追求更好的经销商和销售商，吸引最 好的员工，__________最有利的借贷关系和最低的借贷成本。 

【解析】考查动词。根据上下文语境，explore比较符合语境，所以正确答案为A。 

63【答案】:A【题干】__________这样一个好的名声和公众形象，这也使得公司的股票价格收益比率比同行业的其他公司更高。

【解析】考查介词。根据上下文语境，显然是拥有好的名声和公众形象，才会带来较高收益，所以答案为A。 

64【答案】:A【题干】很多的因素会影响公司的公众形象，__________公司的硬件……

【解析】考查动名词。四个选项分别代入，including比较符合原文语境，故正确答案为A。 

65【答案】:A【题干】很多因素影响公司的公众形象，包括硬件实施，与外界的联系，……价格__________，客户服务，所使用的广告和媒体，以及公共关系和公共宣传的使用等。 

【解析】考查形容词。四个选项分别代入后，price advantage意为“价格优势”比较符合语境。所以正确答案为A。
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